

10. 發展項目的住宅物業的樓面平面圖

FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT

29樓平面圖 29/F FLOOR PLAN

29樓B單位的改動工程包括：

- ① 改動間隔牆及門的位置或方向。
- ② 改動原本的布局。
- ③ 拆除睡房3及浴室3，並新增雙摺門及趟門。
- ④ 改動間隔牆。
- ⑤ 新增間隔牆和門並整合成衣帽間。
- ⑥ 拆除洗滌盤。

Alteration works for Flat B, 29/F include:

- ① Location or direction of partition wall and door were altered.
- ② Original layout was altered.
- ③ Bedroom 3 and Bathroom 3 were removed and bi-folding door and sliding door were added.
- ④ Partition wall was altered.
- ⑤ Partition wall and door were added and altered as Walk-in Closet.
- ⑥ Sink was removed.

29樓A及B單位在發展項目落成後進行小型工程及/或獲《建築物條例》(第123章) 豁免的工程而有所改動。該等改動的大概位置已在本樓面平面圖中作標示。

Flats A and B, 29/F have been altered by way of minor works and/or exempted works under the Building Ordinance (Cap. 123) after completion of the Development. The approximate locations of alterations are indicated on this floor plan.

29樓A單位的改動工程包括：

- ① 新增間隔牆和門並整合成儲物間2。
- ② 拆除間隔牆及門。
- ③ 改動間隔牆及門的位置或方向。
- ④ 改動原本的布局。
- ⑤ 新增間隔牆及門。
- ⑥ 新增間隔牆和門並整合成衣帽間。
- ⑦ 改動間隔牆。
- ⑧ 新增間隔牆。

Alteration works for Flat A, 29/F include:

- ① Partition wall and door were added and altered as Store Room 2.
- ② Partition wall and door were removed.
- ③ Location or direction of partition wall and door were altered.
- ④ Original layout was altered.
- ⑤ Partition wall and door were added.
- ⑥ Partition wall and door were added and altered as Walk-in Closet
- ⑦ Partition wall altered.
- ⑧ Partition wall was added.



每個住宅物業 Each Residential Property	樓層 Floor	單位 Flat	
		A	B
樓板(不包括灰泥)的厚度(毫米) Thickness of Floor Slab (excluding plaster) (mm)	29樓 29/F	150, 175	150, 175
層與層之間的高度(毫米) Floor-to-Floor Height (mm)		3150, 3500	3150, 3500

比例尺 SCALE : 0M(米) 5M(米)

因住宅物業的較高樓層的結構牆的厚度遞減，較高樓層的內部面積，一般比較低樓層的內部面積稍大。
The internal areas of the residential properties on the upper floors will generally be slightly larger than those on the lower floors because of the reducing thickness of the structural walls on the upper floors.

備註：平面圖所列數字為以毫米標示之建築結構尺寸。
Note: The dimensions of floor plans are all structural dimensions in millimeter.